
 

 

 
BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
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Aan : De raad 
Datum : 13 november 2023 
Betreft : Vragen VVD geregistreerd 7 november nav RIB 06-09-2023 
 
 
In een brief, geregistreerd 7 november, stelt de fractie van de VVD een aantal verdiepings- 
vragen over de wijkaanpak. Hieronder vindt u de gestelde vragen en de antwoorden. 
 
Aanleiding voor de vragensteller 
RIB wijkaanpak update 06-09-2023 
 
Vraag 
1. Wat is de inspanning van de gemeente (FTE) in de activiteiten in de huidige fases (1,2,6)? 
2. Tabel 1:a.Hoe verhouden zich de resultaten in vergelijking met andere wijken?  
3. Er zijn 6x zoveel maatregelen genomen dan in de periode 2010-2020.Wat is hier de reden 
voor?  
4. Wat is de reden dat er zo weinig mensen komen op de inloopmiddagen? 
 
 
Antwoord 
1. Wat is de inspanning van de gemeente (FTE) in de activiteiten in de huidige fases 
(1,2,6)?   

Alles tezamen wordt er vanuit de gemeente ongeveer 3 fte ingezet binnen de wijkaanpak in 
deze fasen, waarvan de provincie Utrecht ongeveer 1 fte voor haar rekening neemt.  

Door de provincie Utrecht is procesgeld beschikbaar gesteld voor de proeftuin Rozendaal 
(t.b.v. inclusiviteit, technisch advies, hulp bij financiële vragen, collectieve inkoop).   

  

2. Tabel 1:a.Hoe verhouden zich de resultaten in vergelijking met andere wijken?  

In welke mate de extra resultaten in Rozendaal zich verhouden tot resultaten in andere 
wijken in Nederland is moeilijk in een exact cijfer of percentage uit te drukken. Wel is 
duidelijk dat in de wijk Rozendaal het verduurzamen van de woning in een enorme 
stroomversnelling zit. Een bewoner die geen enkele verduurzamingsstap heeft gezet is 
moeilijk te vinden. Ook bij de opwek van energie springt Rozendaal er positief uit: het aantal 
woningen met zonnepanelen ligt momenteel tussen de 45 en 50%. Landelijk ligt het aantal 
koopwoningen met zonnepanelen op 35% (dec 2022 bron duurzaam-ondernemen.nl) 

3. Er zijn 6x zoveel maatregelen genomen dan in de periode 2010-2020. Wat is hier de 
reden voor?  
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De reden hiervoor is dat in 2020 de gemeente Leusden met hulp van de Groene Belevenis 
en Buurkracht het buurtteam Eurowoningen Toekomstbestendig heeft opgericht. Binnen de 
wijkaanpak van de gemeente speelt het Buurtteam een cruciale rol voor het behalen van 
successen. Buren nemen eerder iets aan van hun buren dan van externen.  
Het Buurtteam informeert en inspireert wijkgenoten actief over verduurzamen middels een 
Buurtplan, nieuwsbrieven, Webinars, een eigen website, buurtcafés en online kanalen.  
Met de PAW-subsidie en de ISDE subsidie is er bovendien een financiële stimulans. De 
subsidie, die beschikbaar is gesteld door de provincie heeft gezorgd dat het 
verduurzamingsproces in Rozendaal intensief begeleid kan worden (maatwerkadvies, hulp 
bij financiële vragen, aandacht voor inclusiviteit, collectieve inkoop). Collectieve inkoopacties 
ontzorgen de bewoners en maken het gemakkelijk om aan te haken. Naast de beschikbare 
subsidies hebben de hoge de energieprijzen tot bewustzijn geleid en tot meer bereidheid om 
de woning te verduurzamen. 
  
4. Wat is de reden dat er zo weinig mensen komen op de inloopmiddagen? 

Er zijn 7 inloopspreekuren geweest met 16 bezoekers in Alandsbeek tot september.  

Het aantal bezoekers lijkt wellicht gering, maar de impact is dat zeker niet. Tijdens zo’n 
bezoek wordt er uitvoerig gesproken met de bewoners over vragen die er zijn en over de 
mogelijkheden van verduurzamings-maatregelen specifiek voor de betreffende woning. Uit 
de bezoeken vloeien vervolgacties voort en de vragen geven voeding aan het buurtteam en 
de energiegidsen. Het Buurtteam gebruikt de informatie weer in de communicatie richting de 
wijk en de energiegidsen richting heel Leusden. 

 
 


